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Närvarande:  
Mattias Widenstjerna, Tina Ohlsson, Gunilla Arvidsson, Eva Engeln Persson, Bo Gyllarp, Cecilia Uddman, , 

Chatarine Kolander, Glenn Andersson 

 

1. Mötets öppnade 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.  

 

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  

Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

 

4. Rapporter  

 

4.1 Ekonomi  

Gunilla har fortfarande inte fått tillgång till payson och för att bli ombud till skatteverket krävs att hon anmäls. Hon 

har också tankar på att kanske skaffa ett annat bokföringsprogram. Styrelsen beslutar att om Gunilla vill byta till 

ett annat bokföringsprogram.  

 

Tina och Gunilla har också anmält klubben till fritidsförvaltningen så att klubben är bidragsklubb igen. Mattias 

ska gå de kurser som kommunen vill. Gunilla ska gå och se om det går att ansöka om elbidrag.  

 

4.2 HUG  

Glenn har informerat HUG ang beslutet om specialsök.  

 

4:3 TK 

Catherine rapporterar att klubben har haft tre tävlingar –  lägre spår, skydd och söktävling. Spåret och söket 

hade 8 tävlande.  I skyddet var det tyvärr bara tre anmälda så TK ska titta och utvärdera tävlingen.  

 

Lars Jonson ska döma SM-rapport.  

 

Natalie Finke är ansvarig för IGP-gruppen har frågat om vem som ska dela ut skyddslicenser. Glenn har tidigare 

delat ut skyddslicens men eftersom IGP inte tränar här så vill han inte ge skyddslicenser till dem. Det går att få 

skyddslicenser från distriktet också så vi får hänvisa till dem.  

 

4.4 Agilityn/Rally/specialsök 
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Cecilia har e-postat agilityn angående de frågor som de har ställt. Agility har fortfarande inte återkommit med en 

begäran om att få köpa in nya hinder. Det finns en officiell agilitygrupp som tränar på onsdagar. Lotta har pratat 

med dem angående att de ska anmäla gruppen.  

 

4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 

Eva Engeln Persson har tittat på kodlås till kontoret och tävlingsrummet. Beslutas att gå vidare med kodlås.  

 

De boende vill ha en hundrastgård. Eva och Tina kontaktar kommunen ang att aktivera hundrådet.  

 

Diskussion om städdag. Beslutas om detta.  

 

Lampan vid stegen kan fixas för 6 500 kr. Beslutas att ordna detta.  

 

4.7 Distriktet 

Den 3 maj har distriktet möte på klubben. Det är ordförande och sammankallande i valberedningen som ska 

samlas.  

 

4:8 Info/PR och Hemsida 

 

5. Beslutsfrågor    

Inget att anföra. 

 

6. Skrivelser   

Inget att anföra.  

 

7. Övriga frågor  

 

8. Nästa möte   

Nästa styrelsemöte är på följande datum tisdag den 2 maj, 31 maj. Samtliga kl 19:00. Noterades det att det är 

medlemsmöte den 7 juni kl 19:30.   

 

9. Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  

 

 

…………………………….  ……………………………. 

Mattias Widenstjerna, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  

 


